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CARNIKAVAS PAGASTA IEDZĪVOTĀJU PADOME 

CARNIKAVAS PAGASTA IEDZĪVOTĀJU PADOMES SĒDES  

PROTOKOLS 

Garciemā, Carnikavas pagastā 

 

2025. gada 31. martā          Nr. 4 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Jūras iela 1a, Carnikava, Tautas nams “Ozolaine”, plkst. 18.00. 

Sēdi vada: Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Artūrs Okuņs  

Sēdi protokolē: Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes sekretārs Artjoms Ušakovs  

Sēdē piedalās 12 padomes locekļi:  
Kristaps Soms (Carnikava), Rita Sniedze (Carnikava), Ervīns Lukstiņš (Carnikava), Artūrs Okuņs (Garciems), 
Artjoms Ušakovs (Garciems), Brigita Grebņecka-Lujāne (Gauja), Raimonds Kokins (Gauja), Pjotrs Špakovs 
(Kalngale), Renāte Cāne (Kalngale), Lilija Liepiņa (Lilaste), Ronalds Romanovskis (Laveri), Kristaps Bergmanis 
(Garupe). 

APSPRIESTIE JAUTĀJUMI UN PIEŅEMTIE LĒMUMI 

1. Iluta Plikgalve par ERAF projektu 2.3.1.2. par Multimodālu sabiedrisko transporta tīklu  
Darba gaita: tika prezentēts par ERAF projektu par Multimodālu sabiedrisko transporta tīklu: 

Mērķis: multimodāla sabiedriskā transporta tīkla attīstība ar dzelzceļu kā sabiedriskā 
transporta sistēmas mugurkaulu. 
Rādītājs: līdz 31.12.2029. īstenoti 20 projekti 
Atbalsts: multimodāla sabiedriskā transporta tīkla attīstība: 

- sabiedriskā transporta savienojumu punktu izveide; 
- ar sabiedriskā transporta piekļūstamību un savienojamību saistītās 

mikromobilitātes infrastruktūras izveide; 
- parastās jaudas uzlādes punktu izveide. 

Atbalstāmās darbības: 
- savienojamību saistītās infrastruktūras, t.sk. stāvparku un ar to saistītās 

infrastruktūras, kā arī gājēju celiņu un veloceliņu izbūvi 
- lietusūdens kanalizācijas infrastruktūras izbūve 
- apgaismojuma infrastruktūras izbūve (diožu spuldzes jeb diodes (LED) kā 

gaismas avots) 
- ielu, ceļu, funkcionālo savienojumu izbūve. Funkcionālais savienojums 

nepārsniedz 2 km līdz projekta teritorijai. Pieļaujam pārrāvums līdz 400 m, vai ja 
vienīgā piekļuve tad līdz 1,5 km 

- ūdensapgādes, sadzīves kanalizācijas un notekūdeņu savākšanas un 
novadīšanas infrastruktūras ierīkošana 
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Plānotas darbības: 

Kalngale (KOPĀ: 1 102 800 euro; ERAF – 937 380 euro; Pašvaldība – 165 420 euro): 

Apgaismojums: 

- Kalngales stacijas savienojums ar apdzīvoto rajonu ap Slokas ielu 890 m 
- Vanagu iela (ja veloceļa projektā nebūvēs) pārbūve 420 m 

Ielas pārbūve: 

- Vanagu ielas pārbūve 620 m 

Stāvlaukuma pārbūve: 

- Stāvlaukuma pārbūve 1500 m2 

 

Garciems (KOPĀ: 1 105 000 euro; ERAF – 701 000 euro; Pašvaldība – 404 000 euro): 

UKT: 

- UKT izbūve līdz WC 
- UKT tīkli zem Mežciema ielas 400 m 

WC: 

- Publiskā tualete pie perona 1 gab 

Ceļš: 

- Mežciema ielas pārbūve 400 m 

Stāvlaukums: 

- Stāvlaukuma pārbūve 1200 m2 

 

Garupe (KOPĀ: 668 800 euro; ERAF – 568 480 euro; Pašvaldība – 100 320 euro): 

Apgaismojums: 

- No Garupes ielas uz Vētru ielu 920 m 
- No dzelzceļa stacijas līdz Garupes ielai 320 m 
- No stacijas līdz Mežgarciemam 1000 m 

Ceļu infrastruktūra: 

- Brauktuves izbūve no P1 līdz sliedēm 130 m 
- Ietve no P1 līdz peronam 270 m 
- Stāvlaukums (~25 a/m) 800 m2 
- Sakārtot noeju Mežgarciema pusē 

 

Carnikava (KOPĀ: 488 000 euro; ERAF – 414 800 euro; Pašvaldība – 73 200 euro): 

Ceļa ar komunikācijām pārbūve: 

- Kalmju ielas pārbūve – 320 m 

WC: 

- WC pārbūve – 1 kompl. 
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Gauja (KOPĀ: 606 200 euro;ERAF – 515 270 euro; Pašvaldība – 90 930 euro) 

Apgaismojums: 

- No stacijas uz Melleņu ielu 500 m 
- No stacijas pa Niedrāju un Dzirnupes ielu 270 m 
- Dzirnupes projekts 

Ietves: 

- Skautu iela 1140 m 
- No stacijas līdz Melleņu ielai 500 m 
- No stacijas līdz Dzirnupes ielai 270 m 
- Dzirnupe ielas projekts – 650 m 

Stāvvietas: 

- Gar Skautu ielu 300 m2 

 

Lilaste (KOPĀ: 462 700 euro; ERAF – 393 295 euro; Pašvaldība – 69 405 euro): 

Apgaismojums: 

- No perona līdz A1 plānotajam tunelim 560 m 

Ietve: 

- No perona līdz A1 plānotajam tunelim 560 m 

Stāvlaukums: 

- Stāvlaukums 500 m2 

 

Ieteikumi un jautājumi no CPIP: 

 Kalngale: 

• Padomāt par operatīva transporta nokļūšanu līdz pludmalei, lai nav jābrauc caur 
Vecāķiem vai Garciemu 

Garciems:  

• Ātruma slapētāju izbūve uz Mežciema ielas 
• Kad tiks nojaukta nodegusī telpa pie perona? 
• Nepieciešams izbūvēt nojumes, kur pasažieri var paslēpties no nokrišņiem un 

vēja, gaidot vilcienu 

Garupe: 

• Novērtēt cilvēku plūsmas, pirms izbūvēt apgaismojumu varbūt ir vērts apgaismot 
citas ielas 

Carnikava: 

• Padomāt par kāpnēm 

Gauja: 

• Ietve Dzirnupes ielā nepieciešama visā ielas garumā 
• Izbūvēt normālo stāvvietu pie stacijas, lai iedzīvotāji droši var atstāt mašīnas 

 

 



A. Ušakovs, 29159195 

Lilaste: 

• Iedzīvotāji var nesaprast ietves izbūvi sliežu labajā pusē, varbūt ir vērts pārdomāt un 
izbūvēt kreisajā pusē. 

• Tomēr padomāt par tuneļa izbūvi zem A1 

 

2. Par meliorāciju 
Darba gaita: Brigita Grebņecka-Lujāne (Gauja), S. Zeltiņa (Gauja) un R. Gareņčiks izstāstīja par 
savu pieredzi meliorācijas jautājumos: 

• Ja ĀND spēj nosūtīt nodokļus iedzīvotājiem, tad arī jāspēj runāt ar 
iedzīvotājiem par meliorācijas problēmām. 

• Zem S. Zeltiņas īpašuma, ka izradās, atrodas divi kolektori, no kuriem viss 
aiziet uz upi. Tiesāšanas vairākus gadus nepalīdzēja atrisināt situāciju 

• Īpašumu robežas nav sakārtotas, kaut kur meliorācijas grāvis ir īpašuma 
robežās, kut kur tikai puse, kaut kur ir ārpus. Daudz šādu piemēru ir Kalngalē. 
Šīs jautājums ir jāsakārto, lai  nerastos liekie jautājumu un nav apgrūtināta 
pieeja pie meliorācijas grāvjiem. 

 

3. Par 2025. gada talku 
Uzdevums visiem:  

• Pieteikt talkas vietas, lai iedzīvotāji varētu piedalīties – tas būs labs veids ka saliedēt 
ciemus 

• Salikt visu informāciju kopā 
• Izplātīt informāciju pieejamos sociālajos tiklos un kopienu čatos, lai piesaistītu vairāk 

cilvēkus 
 

4. Par nākamas sēdes galveno tēmu 
Lēmums:  

• Sabiedriskā kārtība un drošība ciematos. Uzaicināt uz sēdi atbildīgo personu no 
Ādažu novada pašvaldības policijas konsultācijām un iespējamo risinājumu 
apspriešanai 

• Dabas aizsardzība ciematos (piejūras dabas parkā), tūrisma objekti, tai skaitā 
piekļuve pie jūras un kāpas zonām, un attiecīgā infrastruktūra lai dabas parks / 
ciemati netiek piemēsloti vasaras sezonā.  

5. Nākama CPIP sēde 
Lēmums: Sēde notiks 2025. gadā 28. aprīlī, “Ievas”, Gaujā, Carnikavas pagastā, Ādažu 
novadā. Sēdes sākums 18:00  

 

Sēdi slēdz plkst.: 21:30 

 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs     Artūrs Okuņs 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieks   Kristaps Soms 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes sekretārs     Artjoms Ušakovs 


